
 

 

ZAPISNIK 

SA TREĆE SJEDNICE SKUPŠTINE GRADA 

NOVOG PAZARA, ODRŽANE 8. JULA 2019. GODINE 

 

Sjednica je počela u 9,00 sati u sali Doma omladine u ulici Stevana Nemanje br. 2 u 

Novom Pazaru. 

Zapisnik sačinila Meliha Ozgenli, šef Odsjeka za Skupštinske poslove u Odjeljenju za 

Skupštinske poslove, poslove Gradonačelnika i Gradskog vijeća. 

Trećoj sjednici Skupštine Grada Novog Pazara održanoj 8. jula 2019. godine prisustvuju 

odbornici: dr. Muamer Bačevac, dr. Meho Mahmutović, Nihad Hasanović, dr. Enver Ujkanović, 

dr. Bilsena Kurtanović, Senada Leković, Fahrudin Đekić, Mirzet Bektović, Banina Muderizović, 

Safet Vesnić, Azemina Bojadžić, dr. Faruk Pašović, Edin Kolašinac, Mirzeta Ljajić, Kasim 

Zoranić, Fuad Batilović, Sanja Nićiforović, Bane Milosavljević, Jovan Jovanović, Snežana 

Lešević, Slobodan Nedeljković, Džafer Nurović, Salmina Curić, dr. Emro Bihorac, dr. Fahrudin 

Mavrić, Saima Brunčević, Husno Bihorac, Sabahudin Ramović, Ifeta Radončić, Muamer 

Smailbegović, Alan Karaahmetović, dr. Hanadi Hajdinović, Nafilj Sejdović, Safet Bronja, dr. 

Misala Pramenković, dr. Admir Muratović, dr. Mustafa Fetić, dr. Amela Zoranić, Edin Đerlek,  

Edin Zećirović i Semrija Smajlović.  

Opravdano su odsutni odbornici: Milena Jakovljević, dr. Mirsad Đerlek, dr. Muamer 

Zukorlić, dr. Jahja Fehratović, Sead Redžović i Sead Šaćirović. 

 

Sjednici prisustvuju: Sekretar Skupštine Grada Ahmedin Binjoš, zamjenica sekretara 

Skupštine Grada Selma Pluncević i Gradonačelnik Grada Nihat Biševac. 

 

Predsjednica Skupštine Grada Ifeta Radončić, otvorila je treću sjednicu Skupštine Grada 

Novog Pazara i konstatovala da sjednici Skupštine Grada, na osnovu izvještaja sekretara 

Skupštine, prisustvuje 38 odbornika i  da postoji kvorum za rad i odlučivanje. 

Predsjednica Skupštine Grada Ifeta Radončić je istakla da je odbornicima u materijalu za 

sjednicu dostavljen i zapisnik sa druge sjednice Skupštine Grada Novog Pazara, održane  24. aprila 

2019. godine. 

Predsjednica Skupštine Grada je konstatovala da, shodno članu 105. Poslovnika o radu 

Skupštine, nije pristigla nijedna primedba na zapisnik sa druge sjednice Skupštine Grada Novog 

Pazara.  

Predsjednica Skupštine Grada je stavila na usvajanje zapisnik sa druge sjednice Skupštine 

Grada Novog Pazara održane 24. aprila 2019. godine. 

 
Republika Srbija 

Grad Novi Pazar 
SKUPŠTINA GRADA 

Broj: 06-178/19 

Dana:  8.  jula 2019. godine 
  



Skupština Grada je većinom glasova (32 odbornika su glasala „za“, 3 „protiv“ i 

„uzdržanih“ nije bilo) usvojila zapisnik sa druge sjednice Skupštine Grada Novog Pazara, održane 

24. aprila 2019. godine. 

Prije prelaska na usvajanje dnevnog reda, predsjednica Skupštine Grada je istakla da, na 

osnovu člana 102. Poslovnika Supštine Grada Novog Pazara, u propisanoj formi nije pristigla 

nijedna izmjena kao ni dopuna dnevnog reda, te da se može preći na usvajanje dnevnog reda. 

Predsjednica Skupštine Grada je stavila na glasanje predloženi dnevni red u cjelini. 

Skupština Grada je (33 odbornika su glasala „za“,  „protiv“ i „uzdržanih“ nije bilo) usvojila 

dnevni red u cjelini.  

DNEVNI RED: 

1. Prijedlog Statuta grada Novog Pazara; 

2. Prijedlog Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara; 

3. Prijedlog Odluke o završnom računu budžeta grada Novog Pazara za 2018. godinu; 

4. Izvještaj o reviziji konsolidovanih finansijskih izvještaja završnog računa budžeta grada 

Novog Pazara za 2018. godinu; 

5. Prijedlog Odluke o prvoj izmjeni budžeta grada Novog Pazara za 2019. godinu; 

6. Prijedlog Odluke o kreditnom zaduženju grada Novog Pazara; 

7. Prijedlog Plana javnog zdravlja grada Novog Pazara  za 2019-2026. godinu; 

8. Prijedlog Odluke o usvajanju izvještaja o radu Gradske uprave za izvorne i povjerene 

poslove grada Novog Pazara, za 2018. godinu; 

9. Prijedlog Odluke o usvajanju izvještaja o radu Gradske uprave za naplatu javnih prihoda 

grada Novog Pazara, za 2018. godinu; 

10. Prijedlog Odluke o usvajanju izvještaja o radu Gradskog pravobranilaštva grada Novog 

Pazara, za 2018. godinu; 

11. Prijedlog Odluke o izradi izmjena i dopuna Plana generalne regulacije za dio centra 

naseljenog mjesta grada Novog Pazara koji obuhvata dio naselja Novopazarska banja, naselja 

Pašino guvno, Podbijelje, Industrijska zona, Čerkez mahala, Svojbor, Jaklja, naselje oko 

Gazilara, dijelove naselja Pljevljani, Izbice, Trnava, Osoje, naselje Ćeremidžinica i dio 

naselja Šutenovac za potes Industrijska zona - kompleks fabrika „Raška“; 

12. Prijedlog Odluke o donošenju izmena i dopuna plana generalne regulacije za dio centra 

naseljenog mjesta grada Novog Pazara koji obuhvata dio naselja Ćukovac, Gradski centar, 

gornji i donji Lug, Parice, Poila, donji i gornji Selakovac, naselje iznad Velikog groblja, 

Bukreš, Potok, dio naselja Semenjača, naselje Varoš mahala, Šestovo i Jalija na potesu Parice 

i Poila; 

13. Prijedlog Zaključka o ispravci greške u tekstualnom i grafičkom dijelu plana generalne 

regulacije za dio centra naseljenog mjesta grada Novog Pazara koji obuhvata dio naselja 



Ćukovac, Gradski centar, gornji i donji Lug, Parice, Poila, gornji i donji Selakovac, naselje 

iznad Velikog groblja, Bukreš, Potok, dio naselja Semenjača, naselje Varoš mahala, Šestovo 

i Jalija za kat. parcele br. 3578, 3579, 3580 i 3581 KO Novi Pazar; 

14. Prijedlog godišnjeg programa zaštite, uređenja i korištenja poljoprivrednog zemljišta grada 

Novog Pazara, za 2019. godinu; 

15. Prijedlog Odluke o određivanju nadležnog organa za sprovođenje postupka davanja u zakup 

poljoprivrednog zemljišta u državnoj svojini na teritoriji grada Novog Pazara; 

16. Prijedlog Odluke o usvajanju programa mjera podrške za sprovođenje poljoprivredne politike 

ruralnog razvoja grada Novog Pazara, za 2019. godinu; 

17. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti SSU „Pendik“ za iznajmljivanje objekata; 

18. Prijedlog Odluke o davanju na korištenje montažnih objekata - kuća za stanovanje; 

19. Prijedlog Odluke o pribavljanju nepokretnosti neposrednom pogodbom bez naknade; 

20. Prijedlog Odluke o pribavljanju nepokretnosti za potrebe izgradnje osnovne škole u 

Šutenovcu; 

21. Prijedlog Odluke o pokretanju postupka utvrđivanja javnog interesa za eksproprijaciju 

nepokretnosti u KO Požežina; 

22. Prijedlog Odluke o određivanju lokacije za groblje na teritoriji grada Novog Pazara; 

23. Prijedlog Odluke o pribavljanju nepokretnosti za potrebe izgradnje Gradskog groblja; 

24. Prijedlog Odluke o proširenju groblja u selu Kovačevo u Novom Pazaru; 

25. Prijedlog Odluke o dimničarskim uslugama; 

26. Prijedlog Odluke o radnom vremenu u ugostiteljskim, trgovinskim i zanatskim objektima na 

teritoriji grada Novog Pazara; 

27. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Kolektivni ugovor JKP „Gradska toplana“ Novi 

Pazar; 

28. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Kolektivni ugovor JKP „Vodovod i kanalizacija“ 

Novi Pazar; 

29. Prijedlog Rješenja o imenovanju VD direktora Doma zdravlja Novi Pazar; 

30. Prijedlog Rješenje o imenovanju VD direktora Javnog preduzeća za uređivanje građevinskog 

zemljišta „Novi Pazar“; 

31. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju članova Školskog odbora „Škole za dizajn 

tekstila i kože“ Novi Pazar; 

32. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Školskog odbora OŠ „Avdo Međedović“ 

u Novom Pazaru; 



33. Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Upravnog odbora SSU „Pendik“ Novi 

Pazar; 

34. Prijedlog Rješenja o formiranju radnog tijela za praćenje primjene LAP-a - lokalnog 

antikorupcijskog foruma za grad Novi Pazar; 

35. Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Izborne komisije grada Novog Pazara; 

36. Prijedlog Rješenja o imenovanju Glavnog urbaniste grada Novog Pazara; 

37. Prijedlog Rješenja o dopuni Rješenja o imenovanju doktora medicine određenih za stručno 

utvrđivanje vremena i uzroka smrti umrlih izvan zdravstvene ustanove i izdavanja potvrde o 

smrti; 

38. Prijedlog Rješenja o otuđenju Mehović Nihadu iz Novog Pazara, uz naknadu, zemljišta u 

javnoj svojini, označenog kao suvlasnički udio grada Novog Pazara od 15/253, na kat. parceli 

br. 3120/2, na potesu “ul. Šabana Koče”; 

39. Prijedlog Rješenja o otuđenju Mehović Mehdiji iz Novog Pazara, uz naknadu, zemljišta u 

javnoj svojini, označenog kao suvlasnički udio grada Novog Pazara od 8/259, Mehović 

Aladinu iz Novog Pazara suvlasnički udio grada Novog Pazara od 7/259 i Mehović Ajši iz 

Novog Pazara suvlasnički udio grada Novog Pazara od 7/259, na kat. parceli br. 3120/1, na 

potesu „ul. Šabana Koče“; 

40. Prijedlog Rješenja o otuđenju Ećo Ismetu i Hećo Nusretu iz Novog Pazara, uz naknadu, 

zemljišta u javnoj svojini, označenog kao suvlasnički udio grada Novog Pazara od 115/770, 

na kat. parceli br. 4469/1, na potesu „ul. Gavrila Principa“; 

41. Prijedlog Rješenja o otuđenju Šuntić Nedžatu iz Novog Pazara, uz naknadu, zemljišta u 

javnoj svojini, označenog kao svojina grada Novog Pazara sa udelom 20/1234 na kat. parceli 

br.  4612 na potesu „Stara ciglana“; 

42. Prijedlog Rješenja o davanju u zakup Abdurahmanović Ismetu iz Novog Pazara, uz naknadu, 

putem oglasa a po sprovedenom javnom nadmetanju, nepokretnosti u javnoj svojini Grada 

Novog Pazara označene kao poslovna prostorija u zanatskom centru, u površini od 18 m
2 

na 

kat. parceli br. 3577 KO Novi Pazar; 

43. Prijedlog Rješenja o otuđenju Dragolovčanin Muzaferi, iz Novog Pazara, uz naknadu, 

zemljišta u javnoj svojini, označenog kao suvlasnički udio grada Novog Pazara od 34/249 na 

kat. parceli br. 4849/1 na potesu ul. „Boška Buhe“; 

44. Prijedlog Oglasa o prodaji placeva na potesu ul. Save Kovačevića; 

45. Odbornička pitanja. 

 

 

 



Prva tačka dnevnog reda: Prijedlog Statuta grada Novog Pazara; 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjedavajuća je otvorila raspravu po navedenoj tački dnevnog 

reda i dala riječ izvjestiocu Esadu Mahmutoviću, zamjeniku predsjednika Komisije za statutarna, 

organizaciona i normativna pitanja. 

 

Učešće u raspravi su uzeli zamjenik predsjednika odborničke grupe „Stranka pravde i 

pomirenja“ – SPP, dr. Admir Muratović i odbornik Edin Zećirović. 

 

Kako se više niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine Grada je zaključila raspravu 

i stavila prvu tačku dnevnog reda na glasanje. 

 

Skupština Grada je većinom glasova (33 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i 

,,uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Statuta grada Novog Pazara. 

Druga tačka dnevnog reda: Prijedlog Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara; 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjedavajuća je otvorila raspravu po navedenoj tački dnevnog 

reda i dala riječ izvjestiocu Esadu Mahmutoviću, zamjeniku predsjednika Komisije za statutarna, 

organizaciona i normativna pitanja. 

 

Učešće u raspravi su uzeli zamjenik predsjednika odborničke grupe „Stranka pravde i 

pomirenja“ – SPP, dr. Admir Muratović i odbornici Edin Zećirović, dr. Amela Lukač Zoranić i 

dr. Mustafa Fetić. 

 

Kako se više niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine Grada je zaključila raspravu 

i stavila drugu tačku dnevnog reda na glasanje. 

 

Skupština Grada je većinom glasova (32 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i 

,,uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara. 

Predsjednica Skupštine Grada je predložila da se tačke 3. i 4. objedine u raspravi a da se 

glasa pojedinačno. 

 

Predsjednica Skupštine Grada je stavila na glasanje prijedlog da se tačke 3. i 4 objedine u 

raspravi a da se glasa pojedinačno. 

 

Skupština Grada je većinom glasova (32 odbornika su glasala ,,za”, ,,protiv” i 

„uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog da se tačke 3. i 4 objedine u raspravi a da se glasa 

pojedinačno. 

 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenim tačkama dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjedavajuća je otvorila raspravu po objedinjenim tačkama 

dnevnog reda. 

 

Za povredu Poslovnika o radu Skupštine Grada javio se odbornik Edin Zećirović. 



 

Učešće u raspravi po objedinjenim tačkama dnevnog reda su uzeli odbornici Edin Đerlek, 

Edin Zećirović, dr. Amela Lukač Zoranić, dr. Mustafa Fetić, dr. Misala Pramenković, Semrija 

Smajlović kao i zamjenik predsjednika odborničke grupe „Stranka pravde i pomirenja“ – SPP, 

dr. Admir Muratović.  

 

Kako se više niko nije javio za riječ, zamjenik predsjednika Skupštine Grada je zaključio 

raspravu i  stavio objedinjene tačke na pojedinačno glasanje. 

 

Treća tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o završnom računu budžeta grada Novog 

Pazara za 2018. godinu. 

Skupština Grada je većinom glasova (32 odbornika su glasala ,,za”, ,,protiv” i 

,,uzdržanih” nije bilo) usvojila  prijedlog Odluke o završnom računu budžeta grada Novog 

Pazara za 2018. godinu. 

Četvrta tačka dnevnog reda: Izvještaj o reviziji konsolidovanih finansijskih izvještaja 

završnog računa budžeta grada Novog Pazara za 2018. godinu. 

Skupština Grada je većinom glasova (32 odbornika su glasala ,,za”, ,,protiv” i 

,,uzdržanih” nije bilo) usvojila Izvještaj o reviziji konsolidovanih finansijskih izvještaja završnog 

računa budžeta grada Novog Pazara za 2018. godinu. 

Predsjednica Skupštine Grada je predložila da se tačke 5. i 6. objedine u raspravi a da se 

glasa pojedinačno. 

 

Predsjednica Skupštine Grada je stavila na glasanje prijedlog da se tačke 5. i 6. objedine 

u raspravi a da se glasa pojedinačno. 

 

Skupština Grada je većinom glasova (32 odbornika su glasala ,,za”, ,,protiv” i 

„uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog da se tačke 5. i 6. objedine u raspravi a da se glasa 

pojedinačno. 

 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenim tačkama dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjedavajuća je otvorila raspravu po objedinjenim tačkama 

dnevnog reda i dala riječ izvjestiocu Senadu Melajcu, šefu Odsjeka za budžet Odjeljenja za 

finansije Gradske uprave za izvorne i povjerene poslove grada Novog Pazara. 

 

Učešće u raspravi su uzeli predsjednik odborničke grupe „Za Evropski Novi Pazar“ – 

Rasim Ljajić, dr. Muamer Bačevac, zamjenik predsjednika odborničke grupe „Stranka pravde i 

pomirenja“ – SPP, dr. Admir Muratović a zatim odbornici dr. Amela Lukač Zoranić, dr. Mustafa 

Fetić, Edin Zećirović, Safet Bronja, dr. Misala Pramenković, Semrija Smajlović i Gradonačelnik 

Grada Novog Pazara Nihat Biševac. 

 

Kako se više niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine Grada je zaključila raspravu 

i  stavila objedinjene tačke na pojedinačno glasanje. 

 



Peta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o prvoj izmjeni budžeta grada Novog 

Pazara za 2019. godinu. 

Skupština Grada je većinom glasova (33 odbornika su glasala ,,za”, ,,protiv” i 

,,uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o prvoj izmjeni budžeta grada Novog Pazara za 

2019. godinu. 

Šesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o kreditnom zaduženju grada Novog 

Pazara. 

Skupština Grada je većinom glasova (33 odbornika su glasala ,,za”, ,,protiv” i 

,,uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o kreditnom zaduženju grada Novog Pazara. 

Presedavanje sjednicom Skupštine Grada Novog Pazara je preuzeo zamjenik 

predsjednika Skupštine grada Novog Pazara Fahrudin Đekić. 

 

Sedma tačka dnevnog reda: Prijedlog Plana javnog zdravlja grada Novog Pazara  za 

2019-2026. godinu. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjedavajući je otvorio raspravu po navedenoj tački dnevnog 

reda i dao riječ izvjestiocima dr. Fevziji Muriću, članu Gradskog vijeća grada Novog Pazara i 

Šefadilu Spahiću, diektoru Zavoda za javno zdravlje Novi Pazar. 

 

Učešće u raspravi su uzeli zamjenik predsjednika odborničke grupe „Stranka pravde i 

pomirenja“ – SPP, dr. Admir Muratović i odbornici dr. Amela Lukač Zoranić, Edin Zećirović, 

dr. Bilsena Kurtanović, Edin Đerlek i Senada Leković. 

 

Zamjenik predsjednika odborničke grupe „Stranka pravde i pomirenja“ – SPP, dr. Admir 

Muratović je reklamirao povredu Poslovnika o radu Skupštine grada Novog Pazara. 

 

Kako se više niko nije javio za riječ, zamjenik predsjednika Skupštine Grada je zaključio 

raspravu i stavio sedmu tačku dnevnog reda na glasanje. 

 

Skupština Grada je većinom glasova (31 odbornik je glasao ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Plana javnog zdravlja grada Novog Pazara za 2019-2026. godinu. 

Osma tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju izvještaja o radu Gradske 

uprave za izvorne i povjerene poslove grada Novog Pazara, za 2018. godinu. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjedavajući je otvorio raspravu po navedenoj tački dnevnog 

reda i dao riječ izvjestiocu Džemilu Divanafendiću, načelniku Gradske uprave za izvorne i 

povjerene poslove grada Novog Pazara. 

 

Učešće u raspravi je uzeo zamjenik predsjednika odborničke grupe „Stranka pravde i 

pomirenja“ – SPP, dr. Admir Muratović koji je izneo stav te odborničke grupe o pitanju koje je 

na dnevnom redu.  



 

Zamjenik predsjednika Skupštine Grada je citirao odredbe člana 110. Poslovnika o radu 

Skupštine grada  „ukoliko predsjednik odborničke grupe, iznese stav te grupe o pitanju koje je na 

dnevnom redu, drugi odbornici te odborničke grupe nemaju pravo da se javljaju po istoj tačku 

dnevnog reda.“, istakavši da je dr. Admir Muratović, kao zamjenik predsjednika odborničke 

grupe „Stranka pravde i pomirenja“ – SPP, u odsustvu predsjednika te odborničke grupe, iznio 

stav o pitanju koje je na dnevnom redu, te stoga drugi odbornici odborničke grupe „Stranka 

pravde i pomirenja“ – SPP nemaju pravo da se javljaju po istoj tačku dnevnog reda. 

  

Kako se više niko nije javio za riječ, zamjenik predsjednika Skupštine Grada je zaključio 

raspravu i stavio osmu tačku dnevnog reda na glasanje. 

 

Skupština Grada je većinom glasova (36 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i 

,,uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju izvještaja o radu Gradske uprave za 

izvorne i povjerene poslove grada Novog Pazara, za 2018. godinu. 

Deveta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju izvještaja o radu Gradske 

uprave za naplatu javnih prihoda grada Novog Pazara, za 2018. godinu. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjedavajući je otvorio raspravu po navedenoj tački dnevnog 

reda i dao riječ izvjestiocu Mirzetu Bojadžiću, načelniku Gradske uprave za naplatu javnih 

prihoda Grada Novog Pazara. 

 

Učešće u raspravi je uzela odbornica dr. Misala Pramenković.  

 

Kako se više niko nije javio za riječ, zamjenik predsjednika Skupštine grada je zaključio 

raspravu i staviо devetu tačku dnevnog reda na glasanje. 

 

Skupština Grada je većinom glasova (30 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i 

,,uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju izvještaja o radu Gradske uprave za 

naplatu javnih prihoda grada Novog Pazara, za 2018. godinu. 

Deseta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju izvještaja o radu Gradskog 

pravobranilaštva grada Novog Pazara, za 2018. godinu. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjedavajući je otvorio raspravu po navedenoj tački dnevnog 

reda i dao riječ izvjestiocu, Sabini Totić, Gradskom pravobraniocu Grada Novog Pazara. 

 

Učešće u raspravi su uzeli predsjednik odborničke grupe „Stranka demokratske akcije 

Sandžaka - dr. Sulejman Ugljanin“ Nafilj Sejdović, zamjenik predsjednika odborničke grupe 

„Stranka pravde i pomirenja“ – SPP, dr. Admir Muratović i odbornik Edin Đerlek.  

 

Kako se više niko nije javio za riječ, zamjenik predsjednika Skupštine Grada je zaključio 

raspravu i stavio desetu tačku dnevnog reda na glasanje. 

 



Skupština Grada je većinom glasova (30 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i 

,,uzdržanih” nije bilo) usvojila Prijedlog Odluke o usvajanju izvještaja o radu Gradskog 

pravobranilaštva grada Novog Pazara, za 2018. godinu. 

Zamjenik predsjednika Skupštine Grada je predložio da se tačke  11, 12. i 13. objedine u 

raspravi a da se glasa pojedinačno. 

 

Zamjenik predsjednika Skupštine Grada je stavio na glasanje prijedlog da se tačke 11, 12. 

i 13. objedine u raspravi a da se glasa pojedinačno. 

 

Skupština Grada je većinom glasova (30 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i 

„uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog da se tačke 11, 12. i 13. objedine u raspravi a da se glasa 

pojedinačno. 

 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenim tačkama dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjedavajući je otvorio raspravu po navedenoj tački dnevnog 

reda i dao riječ izvjestiocu Enisu Zekoviću, šefu Odsjeka za prostorno, urbanističko planiranje i 

GIS u Odjeljenju za urbanizam i izgradnju, Gradske uprave za izvorne i povjerene poslove grada 

Novog Pazara.  

 

Učešće u raspravi je uzela odbornica dr. Amela Lukač Zoranić. 

 

Kako se više niko nije javio za riječ, zamjenik predsjednika Skupštine Grada je zaključio 

raspravu i  stavio objedinjene tačke na pojedinačno glasanje. 

 

Jedanaesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o izradi izmjena i dopuna Plana 

generalne regulacije za dio centra naseljenog mjesta grada Novog Pazara koji obuhvata dio 

naselja Novopazarska banja, naselja Pašino guvno, Podbijelje, Industrijska zona, Čerkez mahala, 

Svojbor, Jaklja, naselje oko Gazilara, dijelove naselja Pljevljani, Izbice, Trnava, Osoje, naselje 

Ćeremidžinica i dio naselja Šutenovac za potes Industrijska zona - kompleks fabrika „Raška“.  

Skupština Grada je većinom glasova (29 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i 

,,uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o izradi izmjena i dopuna Plana generalne 

regulacije za dio centra naseljenog mjesta grada Novog Pazara koji obuhvata dio naselja 

Novopazarska banja, naselja Pašino guvno, Podbijelje, Industrijska zona, Čerkez mahala, 

Svojbor, Jaklja, naselje oko Gazilara, dijelove naselja Pljevljani, Izbice, Trnava, Osoje, naselje 

Ćeremidžinica i dio naselja Šutenovac za potes Industrijska zona - kompleks fabrika „Raška“.  

 Dvanaesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o donošenju izmena i dopuna plana 

generalne regulacije za dio centra naseljenog mjesta grada Novog Pazara koji obuhvata dio 

naselja Ćukovac, Gradski centar, gornji i donji Lug, Parice, Poila, donji i gornji Selakovac, 

naselje iznad Velikog groblja, Bukreš, Potok, dio naselja Semenjača, naselje Varoš mahala, 

Šestovo i Jalija na potesu Parice i Poila. 

Skupština Grada je većinom glasova (29 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i 

,,uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o donošenju izmjena i dopuna plana generalne 

regulacije za dio centra naseljenog mjesta grada Novog Pazara koji obuhvata dio naselja 

Ćukovac, Gradski centar, gornji i donji Lug, Parice, Poila, donji i gornji Selakovac, naselje iznad 



Velikog groblja, Bukreš, Potok, dio naselja Semenjača, naselje Varoš mahala, Šestovo i Jalija na 

potesu Parice i Poila. 

Trinaesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Zaključka o ispravci greške u tekstualnom i 

grafičkom dijelu plana generalne regulacije za dio centra naseljenog mjesta grada Novog Pazara 

koji obuhvata dio naselja Ćukovac, Gradski centar, gornji i donji Lug, Parice, Poila, gornji i 

donji Selakovac, naselje iznad Velikog groblja, Bukreš, Potok, dio naselja Semenjača, naselje 

Varoš mahala, Šestovo i Jalija za kat. parcele br. 3578, 3579, 3580 i 3581 KO Novi Pazar. 

Skupština Grada je većinom glasova (29 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i 

,,uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Zaključka o ispravci greške u tekstualnom i grafičkom 

dijelu plana generalne regulacije za dio centra naseljenog mjesta grada Novog Pazara koji 

obuhvata dio naselja Ćukovac, Gradski centar, gornji i donji Lug, Parice, Poila, gornji i donji 

Selakovac, naselje iznad Velikog groblja, Bukreš, Potok, dio naselja Semenjača, naselje Varoš 

mahala, Šestovo i Jalija za kat. parcele br. 3578, 3579, 3580 i 3581 KO Novi Pazar. 

Zamjenik predsjednika Skupštine Grada je predložio da se tačke  14, 15. i 16. objedine u 

raspravi a da se glasa pojedinačno. 

 

Zamjenik predsjednika Skupštine Grada je stavio na glasanje prijedlog da se tačke 14, 15. 

i 16. objedine u raspravi a da se glasa pojedinačno. 

 

Skupština Grada je većinom glasova (29 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i 

„uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog da se tačke 14. 15  i  16. objedine u raspravi a da se 

glasa pojedinačno. 

 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenim tačkama dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjedavajući je otvorio raspravu po navedenoj tački dnevnog 

reda i dao riječ izvjestiocu Almiru Kecapu,  rukovodiocu Odjeljenja za privredu, Gradske uprave 

za izvorne i povjerene poslove grada Novog Pazara.  

 

Učešće u raspravi su uzele odbornice dr. Amela Lukač Zoranić, dr. Misala Pramenković, 

zamjenik predsjednika odborničke grupe „Stranka pravde i pomirenja“ – SPP, dr. Admir 

Muratović i odbornici Safet Vesnić i Fahrudin Mavrić. 

  

Kako se više niko nije javio za riječ, zamjenik predsjednika Skupštine Grada je zaključio 

raspravu i  stavio objedinjene tačke na pojedinačno glasanje. 

 

Četrnaesta tačka dnevnog reda: Prijedlog godišnjeg programa zaštite, uređenja i 

korištenja poljoprivrednog zemljišta grada Novog Pazara, za 2019. godinu. 

Skupština Grada je većinom glasova (29 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i 

,,uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog godišnjeg programa zaštite, uređenja i korištenja 

poljoprivrednog zemljišta grada Novog Pazara, za 2019. godinu. 

Petnaesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o određivanju nadležnog organa za 

sprovođenje postupka davanja u zakup poljoprivrednog zemljišta u državnoj svojini na teritoriji 

grada Novog Pazara. 



Skupština Grada je većinom glasova (29 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i 

,,uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o određivanju nadležnog organa za sprovođenje 

postupka davanja u zakup poljoprivrednog zemljišta u državnoj svojini na teritoriji grada Novog 

Pazara. 

Šesnaesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o usvajanju programa mjera podrške 

za sprovođenje poljoprivredne politike ruralnog razvoja grada Novog Pazara, za 2019. godinu. 

Skupština Grada je većinom glasova (29 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i 

,,uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o usvajanju programa mjera podrške za 

sprovođenje poljoprivredne politike ruralnog razvoja grada Novog Pazara, za 2019. godinu. 

Zamjenik predsjednika Skupštine Grada je odredio pauzu do 14:40 časova. 

Predsjednica Skupštine Grada je nakon pauze nastavila sjednicu a zatim pozvala sekretara 

Skupštine grada da prozove odbornike radi utvrđivanja kvoruma za rad i odlučivanje.  

Predsjedavajuća je konstatovala da sjednici Skupštine Grada, na osnovu izvještaja sekretara 

Skupštine, prisustvuje 27 odbornika i  da postoji kvorum za rad i odlučivanje.    

 Predsjednica Skupštine Grada je predložila da se tačke  17, 18, 19, 20 i 21. objedine u 

raspravi a da se glasa pojedinačno. 

 Predsjednica Skupštine Grada je stavila na glasanje prijedlog da se tačke 17, 18, 19, 20. i 

21. objedine u raspravi a da se glasa pojedinačno. 

Skupština Grada je većinom glasova (29 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i 

„uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog da se tačke 17, 18, 19, 20. i  21. objedine u raspravi a da 

se glasa pojedinačno. 

 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenim tačkama dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjedavajuća je otvorila raspravu po objedinjenim tačkama 

dnevnog reda i dala riječ izvjestiocu Harisu Selimoviću, šefu Odsjeka za zaštitu imovine u javnoj 

svojini u Odjeljenju za imovinsko pravne poslove, Gradske uprave za izvorne i povjerene 

poslove grada Novog Pazara.  

 

Učešće u raspravi je uzeo odbornik Edin Zećirović. 

 

Kako se više niko nije javio za riječ, zamjenik predsjednika Skupštine Grada je zaključio 

raspravu i stavio objedinjene tačke na pojedinačno glasanje. 

 

Sedamnaesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti SSU 

„Pendik“ za iznajmljivanje objekata. 

Skupština Grada je većinom glasova (30 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i 

,,uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o davanju saglasnosti SSU „Pendik“ za 

iznajmljivanje objekata. 

Osamnaesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o davanju na korištenje montažnih 

objekata - kuća za stanovanje. 



Skupština Grada je većinom glasova (30 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i 

,,uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o davanju na korištenje montažnih objekata - 

kuća za stanovanje. 

Devenaesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o pribavljanju nepokretnosti 

neposrednom pogodbom bez naknade. 

Skupština Grada je većinom glasova (30 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i 

,,uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o pribavljanju nepokretnosti neposrednom 

pogodbom bez naknade. 

Dvadeseta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o pribavljanju nepokretnosti za 

potrebe izgradnje osnovne škole u Šutenovcu. 

Skupština Grada je većinom glasova (30 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i 

,,uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o pribavljanju nepokretnosti za potrebe 

izgradnje osnovne škole u Šutenovcu. 

Predsjednica Skupštine Grada je konstatovala da sjednici prisustvuje 36 odbornika. 

Dvadeset prva tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o pokretanju postupka 

utvrđivanja javnog interesa za eksproprijaciju nepokretnosti u KO Požežina. 

Skupština Grada je većinom glasova (30 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i 

,,uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o pokretanju postupka utvrđivanja javnog 

interesa za eksproprijaciju nepokretnosti u KO Požežina. 

Predsjednica Skupštine Grada je predložila da se tačke 22, 23. i 24. objedine u raspravi a 

da se glasa pojedinačno. 

 

Predsjednica Skupštine Grada je stavila na glasanje prijedlog da se tačke 22, 23. i 24. 

objedine u raspravi a da se glasa pojedinačno. 

 

Skupština Grada je većinom glasova (30 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i 

„uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog da se tačke  22, 23. i 24. objedine u raspravi a da se 

glasa pojedinačno. 

 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenim tačkama dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjedavajuća je otvorila raspravu po objedinjenim tačkama 

dnevnog reda i dala riječ izvjestiocu Hidajetu Plojoviću, rukovodiocu Odjeljenja za komunalne, 

stambene i poslove saobraćaja, Gradske uprave za izvorne i povjerene poslove grada Novog 

Pazara.  

 

Učešće u raspravi je uzeo odbornik Edin Zećirović. 

 

Kako se više niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine Grada je zaključila raspravu 

i  stavila objedinjene tačke na pojedinačno glasanje. 

 



Dvadeset druga tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o određivanju lokacije za 

groblje na teritoriji grada Novog Pazara.  

Skupština Grada je većinom glasova (30 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i 

,,uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o određivanju lokacije za groblje na teritoriji 

grada Novog Pazara. 

Dvadeset treća tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o pribavljanju nepokretnosti za 

potrebe izgradnje Gradskog groblja. 

Skupština Grada je većinom glasova (30 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i 

,,uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o pribavljanju nepokretnosti za potrebe 

izgradnje Gradskog groblja. 

Dvadeset četvrta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o proširenju groblja u selu 

Kovačevo u Novom Pazaru. 

Skupština Grada je većinom glasova (30 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i 

,,uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o proširenju groblja u selu Kovačevo u Novom 

Pazaru.  

Dvadeset peta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o dimničarskim uslugama. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjedavajuća je otvorila raspravu po navedenoj tački dnevnog 

reda.  

 

Kako se niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine Grada je zaključila raspravu i 

stavila dvadeset petu tačku dnevnog reda na glasanje. 

 

Skupština Grada je većinom glasova (30 odbornika je glasalo ,,za”, ,,protiv” i 

,,uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o dimničarskim uslugama. 

Dvadeset šesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o radnom vremenu u 

ugostiteljskim, trgovinskim i zanatskim objektima na teritoriji grada Novog Pazara. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjedavajuća je otvorila raspravu po navedenoj tački dnevnog 

reda.  

 

Kako se niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine Grada je zaključila raspravu i 

stavila dvadeset šestu tačku dnevnog reda na glasanje. 

 

Skupština Grada je većinom glasova (32 odbornika su glasala ,,za”, ,,protiv” i 

,,uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o radnom vremenu u ugostiteljskim, 

trgovinskim i zanatskim objektima na teritoriji grada Novog Pazara. 

 Predsjednica Skupštine Grada je predložila da se tačke  27.  i  28. objedine u raspravi a 

da se glasa pojedinačno. 



Predsjednica Skupštine Grada je stavila na glasanje prijedlog da se tačke  27. i  28. 

objedine u raspravi a da se glasa pojedinačno. 

 

Skupština Grada je većinom glasova (32 odbornika su glasala ,,za”, ,,protiv” i 

„uzdržanih” nije bilo) usvojila prijedlog da se tačke  27. i 28. objedine u raspravi a da se glasa 

pojedinačno. 

 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenim tačkama dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjednica Skupštine Grada je otvorila raspravu po 

objedinjenim tačkama dnevnog reda. 

 

Kako se niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine Grada je zaključila raspravu i  

stavila objedinjene tačke na pojedinačno glasanje. 

 

Dvadeset sedma tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na 

Kolektivni ugovor JKP „Gradska toplana“ Novi Pazar. 

Skupština Grada je većinom glasova (31 odbornik je glasao ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Kolektivni ugovor JKP „Gradska 

toplana“ Novi Pazar. 

Dvadeset osma tačka dnevnog reda: Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na 

Kolektivni ugovor JKP „Vodovod i kanalizacija“ Novi Pazar. 

Skupština Grada je većinom glasova (31 odbornik je glasao ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Kolektivni ugovor JKP „Vodovod i 

kanalizacija“ Novi Pazar. 

Dvadeset deveta tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o imenovanju VD direktora 

Doma zdravlja Novi Pazar. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjedavajuća je otvorila raspravu po navedenoj navedenoj 

tački dnevnog reda. 

 

Kako se niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine Grada je stavila dvadeset devetu  

tačku dnevnog reda na glasanje. 

Skupština Grada je većinom glasova (31 odbornik je glasao ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o imenovanju VD direktora Doma zdravlja Novi Pazar. 

Trideseta tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenje o imenovanju VD direktora Javnog 

preduzeća za uređivanje građevinskog zemljišta „Novi Pazar“. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjedavajuća je otvorila raspravu po navedenoj tački dnevnog 

reda. 

 



Kako se niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine Grada je stavila tridesetu tačku 

dnevnog reda na glasanje. 

Skupština Grada je većinom glasova (31 odbornik je glasao ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Rješenje o imenovanju VD direktora Javnog preduzeća za uređivanje 

građevinskog zemljišta „Novi Pazar“. 

Trideset prva tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju 

članova Školskog odbora „Škole za dizajn tekstila i kože“ Novi Pazar. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjedavajuća je otvorila raspravu po navedenoj tački dnevnog 

reda. 

 

Kako se niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine Grada je stavila trideset prvu 

tačku dnevnog reda na glasanje. 

 

Skupština Grada je većinom glasova (31 odbornik je glasao ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju članova Školskog odbora „Škole 

za dizajn tekstila i kože“ Novi Pazar. 

Trideset druga tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju 

člana Školskog odbora OŠ „Avdo Međedović“ u Novom Pazaru. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjedavajuća je otvorila raspravu po navedenoj tački dnevnog 

reda. 

 

Kako se niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine Grada je stavila trideset drugu 

tačku dnevnog reda na glasanje. 

 

Skupština Grada je većinom glasova (31 odbornik je glasao ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Školskog odbora OŠ 

„Avdo Međedović“ u Novom Pazaru. 

Trideset treća tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana 

Upravnog odbora SSU „Pendik“ Novi Pazar. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjedavajuća je otvorila raspravu po navedenoj tački dnevnog 

reda. 

Kako se niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine Grada je stavila trideset treću 

tačku dnevnog reda na glasanje. 

Skupština Grada je većinom glasova (31 odbornik je glasao ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Upravnog odbora SSU 

„Pendik“ Novi Pazar. 



Trideset četvrta tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o formiranju radnog tijela za 

praćenje primene LAP-a - lokalnog antikorupcijskog foruma za grad Novi Pazar 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjedavajuća je otvorila raspravu po navedenoj tački dnevnog 

reda. 

 

Kako se niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine Grada je stavila trideset četvrtu 

tačku dnevnog reda na glasanje. 

 

Skupština Grada je većinom glasova (31 odbornik je glasao ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o formiranju radnog tijela za praćenje primjene LAP-a - 

lokalnog antikorupcijskog foruma za grad Novi Pazar. 

Trideset peta tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o imenovanju člana Izborne 

komisije grada Novog Pazara. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjedavajuća je otvorila raspravu po navedenoj tački dnevnog 

reda. 

 

Kako se niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine Grada je stavila trideset petu 

tačku dnevnog reda na glasanje. 

 

Skupština Grada je većinom glasova (31 odbornik je glasao ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o imenovanju člana Izborne komisije grada Novog Pazara. 

Trideset šesta tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o imenovanju Glavnog urbaniste 

grada Novog Pazara. 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjedavajuća je otvorila raspravu po navedenoj tački dnevnog 

reda. 

 

Učešće u raspravi je uzela odbornica Amela Lukač Zoranić. 

 

Kako se više niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine Grada je stavila trideset 

šestu tačku dnevnog reda na glasanje. 

 

Skupština Grada je većinom glasova (31 odbornik je glasao ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila Prijedlog Rješenja o imenovanju Glavnog urbaniste grada Novog Pazara.  

Trideset sedma tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o dopuni Rješenja o 

imenovanju doktora medicine određenih za stručno utvrđivanje vremena i uzroka smrti umrlih 

izvan zdravstvene ustanove i izdavanja potvrde o smrti. 

 



Nakon konstatacije da je materijal po navedenoj tački dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjedavajuća je otvorila raspravu po navedenoj tački dnevnog 

reda. 

 

Kako se više niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine Grada je stavila trideset  

sedmu tačku dnevnog reda na glasanje. 

 

Skupština Grada je većinom glasova (31 odbornik je glasao ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o dopuni Rješenja o imenovanju doktora medicine 

određenih za stručno utvrđivanje vremena i uzroka smrti umrlih izvan zdravstvene ustanove i 

izdavanja potvrde o smrti. 

Predsjednica Skupštine Grada je predložila da se tačke  38, 39, 40, 41, 42. i 43. objedine 

u raspravi a da se glasa pojedinačno. 

 

Predsjednica Skupštine Grada je stavila na glasanje prijedlog da se tačke  38, 39, 40, 41, 

42. i 43. objedine u raspravi a da se glasa pojedinačno. 

 

Skupština Grada je većinom glasova (31 odbornik je glasao ,,za”, ,,protiv” i „uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog da se tačke  38, 39, 40, 41, 42. i 43. objedine u raspravi a da se glasa 

pojedinačno. 

 

Nakon konstatacije da je materijal po navedenim tačkama dnevnog reda odbornicima 

dostavljen uz poziv za sjednicu, predsjedavajuća je otvorila raspravu po objedinjenim tačkama 

dnevnog reda i dala riječ izvjestiocu Harisu Selimoviću, šefu Odsjeka za zaštitu imovine u javnoj 

svojini u Odjeljenju za imovinsko pravne poslove, Gradske uprave za izvorne i povjerene 

poslove grada Novog Pazara.  

 

Učešće u raspravi je uzela odbornica Amela Lukač Zoranić. 

 

Kako se više niko nije javio za riječ, predsjednica Skupštine Grada je zaključila raspravu 

i  stavila objedinjene tačke na pojedinačno glasanje. 

 

Trideset osma tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o otuđenju Mehović Nihadu iz 

Novog Pazara, uz naknadu, zemljišta u javnoj svojini, označenog kao suvlasnički udio grada 

Novog Pazara od 15/253, na kat. parceli br. 3120/2, na potesu ul. ,,Šabana Koče”. 

Skupština Grada je većinom glasova (31 odbornik je glasao ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila Prijedlog Rješenja o otuđenju Mehović Nihadu iz Novog Pazara, uz naknadu, 

zemljišta u javnoj svojini, označenog kao suvlasnički udio grada Novog Pazara od 15/253, na 

kat. parceli br. 3120/2, na potesu ul. ,,Šabana Koče”. 

Trideset devet tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o otuđenju Mehović Mehdiji iz 

Novog Pazara, uz naknadu, zemljišta u javnoj svojini, označenog kao suvlasnički udio grada 

Novog Pazara od 8/259, Mehović Aladinu iz Novog Pazara suvlasnički udio grada Novog Pazara 



od 7/259 i Mehović Ajši iz Novog Pazara suvlasnički udio grada Novog Pazara od 7/259, na kat. 

parceli br. 3120/1, na potesu „ul. Šabana Koče“. 

Skupština Grada je većinom glasova (31 odbornik je glasao ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o otuđenju Mehović Mehdiji iz Novog Pazara, uz naknadu, 

zemljišta u javnoj svojini, označenog kao suvlasnički udio grada Novog Pazara od 8/259, 

Mehović Aladinu iz Novog Pazara suvlasnički udio grada Novog Pazara od 7/259 i Mehović 

Ajši iz Novog Pazara suvlasnički udio grada Novog Pazara od 7/259, na kat. parceli br. 3120/1, 

na potesu „ul. Šabana Koče“. 

Četrdeset tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o otuđenju Ećo Ismetu i Hećo 

Nusretu iz Novog Pazara, uz naknadu, zemljišta u javnoj svojini, označenog kao suvlasnički udio 

grada Novog Pazara od 115/770, na kat. parceli br. 4469/1, na potesu „ul. Gavrila Principa“. 

Skupština Grada je većinom glasova (31 odbornik je glasao ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o otuđenju Ećo Ismetu i Hećo Nusretu iz Novog Pazara, uz 

naknadu, zemljišta u javnoj svojini, označenog kao suvlasnički udio grada Novog Pazara od 

115/770, na kat. parceli br. 4469/1, na potesu „ul. Gavrila Principa“. 

Četrdeset prva tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o otuđenju Šuntić Nedžatu iz 

Novog Pazara, uz naknadu, zemljišta u javnoj svojini, označenog kao svojina grada Novog 

Pazara sa udjelom 20/1234 na kat. parceli br. 4612 na potesu „Stara ciglana“.  

Skupština Grada je većinom glasova (31 odbornik je glasao ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o otuđenju Šuntić Nedžatu iz Novog Pazara, uz naknadu, 

zemljišta u javnoj svojini, označenog kao svojina grada Novog Pazara sa udjelom 20/1234 na 

kat. parceli br.  4612 na potesu „Stara ciglana“. 

Četrdeset druga tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o davanju u zakup 

Abdurahmanović Ismetu iz Novog Pazara, uz naknadu, putem oglasa a po sprovedenom javnom 

nadmetanju, nepokretnosti u javnoj svojini Grada Novog Pazara označene kao poslovna 

prostorija u zanatskom centru, u površini od 18 m
2 

na kat. parceli br. 3577 KO Novi Pazar. 

Skupština Grada je većinom glasova (31 odbornik je glasao ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o davanju u zakup Abdurahmanović Ismetu iz Novog 

Pazara, uz naknadu, putem oglasa a po sprovedenom javnom nadmetanju, nepokretnosti u javnoj 

svojini Grada Novog Pazara označene kao poslovna prostorija u zanatskom centru, u površini od 

18 m
2 

na kat. parceli br. 3577 KO Novi Pazar. 

Četrdeset treća tačka dnevnog reda: Prijedlog Rješenja o otuđenju Dragolovčanin 

Muzaferi, iz Novog Pazara, uz naknadu, zemljišta u javnoj svojini, označenog kao suvlasnički 

udio grada Novog Pazara od 34/249 na kat. parceli br. 4849/1 na potesu ul. „Boška Buhe“ 

Skupština Grada je većinom glasova (31 odbornik je glasao ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Rješenja o otuđenju Dragolovčanin Muzaferi, iz Novog Pazara, uz 

naknadu, zemljišta u javnoj svojini, označenog kao suvlasnički udio grada Novog Pazara od 

34/249 na kat. parceli br. 4849/1 na potesu ul. „Boška Buhe“. 



Četrdeset četvrta tačka dnevnog reda: Prijedlog Oglasa o prodaji placeva na potesu ul. 

Save Kovačevića. 

Skupština Grada je većinom glasova (31 odbornik je glasao ,,za”, ,,protiv” i ,,uzdržanih” 

nije bilo) usvojila prijedlog Oglasa o prodaji placeva na potesu ul. Save Kovačevića. 

Četrdeset peta tačka dnevnog reda: Odbornička pitanja. 

 Predsjednica Skupštine grada je konstatovala da u skladu sa Poslovnikom o radu 

Skupštine nije pristiglo nijedno odborničko pitanje.  

 Pošto je iscrpljen dnevni red, predsjednica Skupštine Grada je zaključila treću sjednicu 

Skupštine grada Novog Pazara. 

 

Sjednica Skupštine Grada Novog Pazara je završena u 15:35 sati. 

 

 

SKUPŠTINA GRADA NOVOG PAZARA 

 

 

 

SEKRETAR SKUPŠTINE GRADA                                                   PREDSJEDNICA                        

   Ahmedin Binjoš, dipl. pravnik                                  Ifeta Radončić, dipl. ekon.  

 


